
 
AMC generalforsamling, protokol  

19. februar 2020   Ref. Allan Feld  

 

Dagsorden i flg. vedtægterne; 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens årsberetning ved formanden. 

3. Godkendelse af regnskabet 

4. Fremlæggelse af budget. 

5. Fastsættelse af medlemskontingent.  

6.  Indkomne forslag. 

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 

8. Valg af revisor  

9. Valg af revisorsuppleant 

10. Eventuelt 

 

 

1. Valg af dirigent 

Formand Henrik Andersen bød velkommen til de fremmødte medlemmer. Bestyrelsen 

foreslog Ole Jensen som dirigent. Der var ikke andre forslag. Ole modtog valget. 

 

Ole takkede for valget og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 

beslutningsdygtig ifølge vedtægterne. 

 

2. Bestyrelsens årsberetning ved formanden. 

Herefter fik Henrik Andersen ordet for at fremlægge bestyrelsens beretning. Den skriftlige 

beretning kan ses på AMC’s hjemmeside. 

Der var ingen kommentarer til beretningen, der blev modtaget med applaus. 

 

3. Godkendelse af regnskabet  

Kasserer Allan Feld gennemgik årsregnskabet. 2019 er økonomisk gået over forventning, 

hvilket ikke mindst skyldes kiosksalget til diverse stævner og aktiviteter. Klubben har haft 

en sund økonomi i de senere år. Regnskabet blev herefter godkendt af forsamlingen med 

applaus. 

 



4. Fremlæggelse af budget. 

Allan fremlagde herefter bestyrelsens budgetforslag for indeværende år 2020. Der er i 

udgangspunktet tale om en erfaringsmæssig budgettering, som holder sig lidt til den 

”konservative” side.  

 

Ronni efterlyste budget til en ny computer til klubhuset, der bl.a. skal bruges som 

flyvesimulator ved arrangementer. Pengene er indeholdt i budgetposten på 10.000 Kr. til 

nyanskaffelser. Budgettet blev godkendt med applaus. 

 

Foranlediget af budgetposten for forsikringer fortalte Allan at bestyrelsen er ved at 

gennemgå vores tyveriforsikring og har bestilt besøg af en taksator, der skal vurdere om 

vores aflåsning og sikring er tilstrækkelig i forhold til forsikringens krav. Hvis kravene ikke 

er opfyldt, er der risiko for at forsikringen ikke dækker. 

 

Allan gjorde opmærksom på at vi bruger 2.000 Kr. årlig på medlemsadministration hos 

Foreningscentralen og PBS, og ville høre forsamlingen om de penge burde spares ved at 

gøre det selv. Der var stemning for at fortsætte administration og opkrævning som nu. 

 

Allan spurgte også om vi skal fortsætte med at give de forholdsvis rundhåndede julegaver til 

vores naboer. Det løber op i ca. 2.000 Kr. årligt. Der var fuld tilslutning til at fortsætte med 

gaver og prisniveau. 

 

Budgettet blev godkendt med applaus. 

 

5. Fastsættelse af medlemskontingent  

Der var ikke fremsat forslag om ændring af medlemskontingentet. Medlemskontingentet er 

senest blevet ændret i 2010 hvor klubben besluttede at begynde en opsparing til fornyelse af 

klubhus og plæneklipper. Denne opsparing var ved udgangen af 2016 på 175.000 Kr., 

hvoraf der blev anvendt 80.000 Kr. til en ny plæneklipper i 2017. Der er ikke lavet 

yderligere hensættelser siden 2017, så den nuværende opsparing er på 95.000 Kr. 

 

6. Indkomne forslag. 

Der var ikke modtaget forslag fra klubbens medlemmer.  

Der var heller ikke rejst forslag fra bestyrelsen. 

 

7. Valg til bestyrelsen. 

Henrik Andersen ønskede ikke genvalg som formand. 

I stedet for blev Allan Feld valgt som formand med applaus. 

På valg til bestyrelsen var Janis Cramer, Allan Feld og Lars Jensen. Lars var i 2019 blevet 

valgt for 1 år. 



Allan Feld var nu ude af billedet og Lars Jensen ønskede ikke genvalg.  

Dermed skulle der vælges 2 nye bestyrelsesmedlemmer.  

 

Janis Kramer blev genvalgt med applaus. 

Per Holm og Poul Andersen lod sig opstille og blev valgt med applaus. 

 

Som suppleanter blev Egon Stenderup genvalgt og ny suppleant blev Henrik Andersen. 

8. Valg af revisor  

Da Per Holm nu var valgt til bestyrelsen, var der brug for en ny revisor.  

Rasmus Glad Romlund havde ladet sig opstille in absentia og blev valgt med applaus. 

 

9. Valg af revisorsuppleant 

Dermed var der så brug for en ny revisorsuppleant og Lars Brejnbjerg modtog valg til denne 

post. 

 

10. Eventuelt. 

Henrik Vang foreslog at skillevæggen mellem lagerrum og maskinrum i det gamle klubhus 

bliver rykket så meget længere ind i klubhuset, at plæneklipperen kan køres ind med 

græsopsamleren monteret. Det vil lette arbejdet og det vil skåne græsopsamleren. 

Det er et større arbejde pga. de opsatte hylder i lagerrummet. 

Det blev aftalt at foretage en praktisk vurdering af arbejdet på pladsdagen. 

 

Ove fortalte at han havde overhørt at nogle medlemmer talte højrøstet om koderne til alarm 

og nøgleboks i manges påhør. Ove anbefalede derfor at koderne skulle fornyes. Ronni tog 

opgaven og tilføjede at antallet af folk med kendskab til de nye koder vil blive holdt på et 

nødvendigt minimum. 

 

Lars Brejnbjerg opfordrede forsamlingen til at deltage i klubbens skræntflyvning ved 

Hanstholm i de 3 første dage af maj. Det er sjovt, sundt og hyggeligt. 

 

Henrik Andersen opfordrede alle til at give en hånd med ved Modeludstillingen d.1. marts 

 

 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden og gav ordet tilbage til den afgående formand. 

Formanden takkede dirigenten og erklærede generalforsamlingen for afsluttet. 

  


